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Vragen van het lid Westerveld (GroenLinks) aan de Minister voor Medische 
Zorg over de Pacemaker Protector (Pace-Pro) (ingezonden 12 februari 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met de Pacemaker Protector, oftewel Pace-Pro, een bescher-
mingskap voor de pacemaker die het mogelijk maakt voor mensen met een 
pacemaker om fysieke activiteiten te ondernemen en te sporten? 

Vraag 2
Erkent u dat de Pace-Pro het risico op pijn bij fysiek contact en beschadiging 
van de pacemaker aanzienlijk verkleint? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een Pace-Pro sporten toegankelijker en laagdrempeli-
ger kan maken voor mensen met een pacemaker? 

Vraag 4
Klopt het dat zorgverzekeraars een Pace-Pro op het moment niet vergoeden? 

Vraag 5
Indien dat het geval is, waarom is de Pace-Pro geen onderdeel van het 
basispakket? 

Vraag 6
Klopt het dat een Pace-Pro ongeveer 600 euro kost, en het plaatsen van een 
nieuwe pacemaker ongeveer 5.000 euro? 

Vraag 7
Hoe beoordeelt u het feit dat zorgverzekeraars de Pace-Pro niet vergoeden, 
maar vervanging van een beschadigde pacemaker wel? 

Vraag 8
Deelt u de mening dat het zowel voor het welzijn van de patiënt als voor de 
zorgkosten beter zou zijn als de Pace-Pro vergoed zou worden? 
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Vraag 9
Bent u het met stichting Hartekind eens dat zeker voor kinderen, die nog 
volop hun motorische vaardigheden aan het ontwikkelen zijn, de Pace-Pro 
een uitkomst biedt om veilig te kunnen bewegen, sporten en spelen en 
daarom vergoed zou moeten worden door de zorgverzekeraar? 

Vraag 10
Bent u bereid de nodige actie te ondernemen om de Pace-Pro in het 
basispakket op te nemen, op zijn minst voor kinderen met een pacemaker?
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